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Informace starosty
Ani jsme se nenadali a už nám pomalu začíná druhá polovina roku 2012.
Jak už to bývá, začátek roku se rozjížděl pomalým tempem, které postupem času začalo nabírat 

na obrátkách. 

Letošní zima nás moc nepotrápila a ani nebyla nijak zvlášť fi nančně náročná, co se úklidu týče, 
a dovolila nám, abychom mohli své úsilí věnovat údržbě budovy úřadu městyse. 
-  ve druhém poschodí byla rekonstruovaná kuchyňka. Můžeme říct, že tyto prostory jsou v součas-

né době použitelné pro důstojné pořádání oslav nebo  jiných společenských akcí 
- určité úpravy zaznamenal i sál

V březnu proběhl fi nanční audit. V důsledku změn, které proběhly ve vedení evidence a pro-
vádění inventarizací, panovala určitá obava, zda máme vše v pořádku. Byl jsem velmi potěšen, 
když jsem dostal závěrečnou zprávu, která jednoznačně prokázala, že náš městys patří mezi těch 
pár nejlepších, u kterých nebyly shledány žádné závady nebo pochybnosti ve způsobu vedení účet-
nictví a dokumentace. Chtěl bych tímto poděkovat všem administrativním pracovnicím úřadu za 
jejich mnohdy nelehkou práci.

Začátkem letošního roku jsme zpracovali potřebnou dokumentaci a podali jsme žádost o pod-
poru ze SFŽP ČR v rámci Operačního programu Životního prostředí na zateplení fasády a výměnu 
oken na staré budově ZŠ. Dne 14. 5. 2012 jsme obdrželi sdělení, že naše žádost byla akceptována. 
Je to první krůček k úspěchu, ale k cíli je ještě daleko.

V únoru nám odešli tři pracovníci, které nám přidělil Pracovní úřad Znojmo a kteří zde od-
pracovali celý jeden rok. V současné době nám pomáhají s údržbou obce další občané, kteří jsou 
posíláni pracovním úřadem tzv. ,,Veřejná služba“. Jsem rád, že je máme, protože jakmile začne růst 
tráva, tak zaměstnanci obce na HPP skončí na jednom konci a na druhém můžou kosit začít znovu.

Byla provedená výsadba lesa za tratí. Bylo vysazeno 9 000 kusů sazenic. Bohužel nám příroda 
příliš nepřála a ten jednodenní mrazík, který v obci spálil brambory i některé vinice, poškodil i tuto 
novou výsadbu, kde podle předběžných odhadu zničil 50 % sazenic.

V současné době probíhá instalace obřího lisu na víno u hlavní silnice. Vznikne zde parčík 
s lavičkami a místem pro odpočinek.

Další akce, která probíhá, je rekonstrukce dešťové kanalizace a na ní bude navazovat výstavba 
protierozních opatření ve ,,Vácově zmole“.

Pokračují přípravné práce na realizaci projektu na dokončení průtahu Šatovem.

Obci se podařilo získat těžební práva k dobývacím prostorům Šatov I a Šatov II. Pro obec to 
znamená, že může kontrolovat a ovlivňovat činnost podnikatelských či jiných subjektů v těchto 
prostorách nebo v případě těžby fi nančně profi tovat na zisku těžařských fi rem.

Jsem velmi mile potěšen a chtěl bych tímto občanům poděkovat za jejich disciplinovaný 
a odpovědný přístup k naplňování přistavených kontejnerů na odpad.

Tentokrát jsme nezaznamenali žádné snahy o zbavování se nebezpečného odpadu jeho vhazo-
váním mezi běžný odpad a ani po odvozu kontejnerů nevznikly žádné ,,divoké skládky“ po obci.

Chtěl bych požádat občany, aby v případě naplnění kontejnerů na tříděný odpad vyčkali, až 
bude odvezen a teprve potom zde vyhodili, co potřebují. Položené demižóny u skla opravdu nejsou 
bezpečné a může dojít k úrazu jak dítěte, tak dospělého. Položené papíry nebo pet láhve vedle 
kontejneru rozfouká vítr a už vůbec je nepochopitelné odkládání zbytků jídla a domovního odpadu 
k popelnicím v igelitkách, které okamžitě roztahají kočky nebo volně pobíhající psi. Co se psů týče, 
tak bych chtěl požádat majitele, hlavně velkých plemen psů, aby si utrhli sáček na popelnici pro 
psí výkaly a tyto uklidili  a to především z chodníků nebo asfaltu. I přes to,  že nemáme fi nanční 
prostředky na to, abychom opravili všechny silnice nebo chodníky, může být naše obec čistá.

A na konec potěšující zpráva. Zastupitelstvo na svém zasedání schválilo koupi pozemků na 
výstavbu rodinných domů na „Farské nivě“. Byla podepsána kupní smlouva a v současné době 
probíhá příprava projektové dokumentace potřebné pro zahájení stavebního řízení.

Petr Javůrek
starosta městyse

matrika
K 1. 1. 2012 měla naše obec 1148 obyvatel
V roce 2011 - se přihlásilo k trvalému pobytu 14 obyvatel
 - zrušilo trvalý pobyt 24 obyvatel
-  zemřelo 14 občanů
 - narodilo se 9 dětí

Vydání prvního občanského průkazu v 15 letech
Povinností občana, který má trvalý pobyt na území České republiky a dosáhl věku 15 let, je mít 
občanský průkaz.

Pro splnění této povinnosti je nutné požádat o vydání občanského průkazu nejdříve v den do-
vršení 15 let věku tak, aby občanský průkaz byl vydán bez správního poplatku, a nejpozději 
do 30 dnů po dovršení 15 let věku tak, aby se občan nedopustil přestupku.

Pokud bude žádost podána ve větším předstihu, občanský průkaz bude vyroben před dovršením 
15 let a doba jeho platnosti bude pouze 5 let (občanům starším 15 let se vydává občanský průkaz 
s dobou platnosti 10 let). Občan by také musel zaplatit správní poplatek ve výši 50 Kč, protože 
by se jednalo o vydání občanského průkazu občanu mladšímu 15 let (podle položky 8. Sazebníku 
správních poplatků, který je přílohou zákona č. 634/2004 Sb., o správních poplatcích).

Z uvedeného vyplývá, že občan, který nebude mít v den dovršení 15 let občanský průkaz, se nedo-
pouští přestupku a má ještě lhůtu 30 dnů na to, aby o vydání občanského průkazu požádal.
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Klub důchodců
Dne 25. 5. 2012 se konalo tradiční setkání šatovských důchodců a jejich manželů a partnerů. 
Akce se konala v kulturním domě a jako vždy byl připraven bohatý program. Předvedla se 

skupina mažoretek z Bližkovic, která měla velký úspěch. K poslechu a převážně k tanci hrála hudba 
pana Klempy z Dobšic.

Občerstvení u takové události nesmělo chybět.
Naši spoluobčané se jistě pobavili a dokonce si odnesli i výhry z tomboly, jenž bývá již tradicí.
Jsme opravdu rádi, že se takové společenské akce u nás stále ještě dějí, že se lidé dokáží odre-

agovat od běžných starostí, popovídat si a pobavit se.

Informace pro občany

Informace od lékaře
Vážení přátelé.

Rád bych vás seznámil s novinkou v poskytování zdravotní péče v našem obvodě.
Od l. l. 2Ol2 jsem společně s MUDr. Dobešovou založili společnost s ručením omezeným pod 

názvem D + H Praktici s.r.o.

MUDr. Dobešová získala atestaci  ze všeobecného lékařství a je nyní oprávněna poskytovat 
péči nejen pro děti a dorost, ale i pro dospělé pacienty.

Ordinace jsme vybavili novými přístroji, takže v současnosti poskytujeme špičkovou komplex-
ní péči v léčbě cukrovky, vysokého tlaku, pacientů, kteří jsou léčeni léky na ředění krve. Pořídili 
jsme nové přistroje  Ekg a přístroje na měření zánětlivých aktivit v těle. Jsme schopni z l kapky 
krve během krátké doby rozhodnout, zda je potřeba ordinovat antibiotika nebo jde o virový zánět, 
na která antibiotika nezabírají. Všechna tato nejmodernější vyšetření se dělají z kapky krve a trvají 
několik málo vteřin nebo minut.

Musím se trochu pochlubit. Nevím, že by nějaká další ordinace na okrese měla takové vybavení 
jako naše ordinace.

A nyní to nejdůležitější, všechna tato vyšetření, ale i ostatní celkovou péči, může poskytovat 
MUDr. Dobešová ve své ordinační době. To znamená, že pokud potřebujete jakékoliv ošetření, 
vyšetření nebo radu, je možné se obrátit na MUDr. Dobešovou v době její ordinace v  úterý 7 - 12 
hodin a v pátek 7 - l2 hodin v Šatově.

Smyslem tohoto článku je vás informovat, že se posílila dostupnost zdravotní péče v Šatově, 
že dostupnost praktického lékaře pro dospělé je nyní 4 dny v týdnu a můžete navštívit jak moji 
ordinaci, tak ordinaci MUDr. Dobešové.

Děkujeme za Vaši důvěru a těšíme se na další dobrou spolupráci.
MUDr. Hulán Karel a MUDr. Dobešová Karolína

Děti, rodiče a mateřská škola
Letošní školní rok se chýlí ke konci a opět nastává čas bilancování. Každoročně hodnotíme 

všechny části vzdělávacího procesu, tedy nejen samotnou výchovnou práci, ale také jiné aktivity, 
do kterých jsou často zapojeny další subjekty. Spolupracujeme se základní školou Šatov nebo s ma-
teřskou školou Hnanice, se kterou vyrážíme na společné výlety či navštěvujeme stejná divadelní 
představení. Bezesporu nejdůležitější roli ve výchově dětí však hrají rodiče. Bez jejich spolupráce 
bychom  těžko mohli do důsledku  splnit  cíle předškolní výchovy. Je totiž důležité, aby děti viděly 
mateřskou školu jako partnera jejich rodiny. Proto organizujeme různá pracovní odpoledne, besíd-
ky, výlety a další akce. Všechny je zde vypočítávat nebudu, ale ráda bych zmínila alespoň poslední 
dvě a jménem dětí zároveň poděkovala všem zúčastněným za dvě báječně strávená odpoledne.

Informace pro občany

PROVOZNÍ DOBA MÍSTNÍ KNIHOVNY:
PONDĚLÍ: 16.00 – 19.00 hod. 

PRACOVNÍ DOBA MÍSTNÍ POŠTY:

PONDĚLÍ:   8.00 – 11.30 hod. 14.00 – 15.00 hod. 15.30 – 16.30 hod.

ÚTERÝ:       8.00 – 11.30 hod. 14.00 – 15.00 hod.

STŘEDA:     8.00 – 11.30 hod. 14.00 – 15.00 hod. 15.30 – 18.00 hod.

ČTVRTEK:  8.00 – 11.30 hod. 14.00 – 15.00 hod.

PÁTEK:       8.00 – 11.30 hod. 14.00 – 15.00 hod.

ORDINAČNÍ HODINY MUDR. KAREL HULÁN:

PONDĚLÍ: 7.00 – 12.00 hod. ŠATOV 
SUDÝ TÝDEN   13.30 – 16.00 hod. SLUP      
LICHÝ TÝDEN  13.30 – 16.00 hod. STRACHOTICE

ÚTERÝ:    7.00 – 12.00 hod. JAROSLAVICE

STŘEDA:  7.00 – 10.00 hod. VRBOVEC 10.30 – 12.00 hod.  CHVALOVICE

ČTVRTEK: 7.00  -  12.00 hod. ŠATOV 13.30 – 16.00 hod. JAROSLAVICE

PÁTEK:     6.30 – 10.00 hod. CHVALOVICE 10.30 – 12.00 hod. VRBOVEC

ORDINAČNÍ HODINY MUDR. KAROLÍNA DOBEŠOVÁ:

PONDĚLÍ: 

    
7.00 – 9.30 hod.   
       VRBOVEC    

10.00 – 13.00 hod. 
JAROSLAVICE

1315 – 16.00 hod. 
STRACHOTICE

ÚTERÝ:         7.00 – 12.00 hod. ŠATOV     
12.00 – 15.30 hod. návštěvní služba
            + administrativní  činnost *

STŘEDA:   7.00 – 12.00 hod. STRACHOTICE

ČTVRTEK: 
7.00 – 10.00 hod. 
JAROSLAVICE   

 10.30 – 13.00. hod. 
VRBOVEC

12.00 – 15.30 hod. 
návštěvní služba 

+ administrativní činnost *

PÁTEK:     7.00 – 12.00  hod. ŠATOV 
12.00 – 14.00 hod. návštěvní služba 

+ administrativní  činnost *

* v této době jsou možné telefonické konzultace na čísle 736 534 380

ORDINAČNÍ HODINY MUDR. IBRAHIM SGHIER:

PRAKTICKÝ ZUBNÍ LÉKAŘ ZUBNÍ CHIRURG

PONDĚLÍ: 8.00 – 13.00 hod. 13.00 – 15.00 hod. DYJÁKOVIČKY

ÚTERÝ: 13.00 – 17.00 hod. 17.00 – 20.00 hod. DYJÁKOVIČKY

STŘEDA: 8.00 – 14.00 hod. 14.00 – 15.00 hod. ŠATOV

ČTVRTEK: 13.00 – 17.00 hod. 17.00 – 20.00 hod. DYJÁKOVIČKY

PÁTEK: 8.00 – 12.00 hod. 12.00 – 15.00 hod. DYJÁKOVIČKY

Klub důchodcůKlub důchodců
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K nejzdařilejším, ale také k organi-
začně nejnáročnějším patřil „Medový 
den“, do kterého se pod vedením paní 
učitelky Jandové zapojila převážná část 
rodičů. Píšu rodičů, protože to nebyly jen 
maminky, které pekly perníčky, chystaly 
jednohubky, kreslily “včelí“ kulisy, šily 
kostýmy pro děti či obstarávaly stanovi-
ště k soutěžím dětí, ale také tatínci, kte-
ří zajistili část občerstvení a starali se o 
ohniště, na kterém si děti opekly buřty. 
Děti se tak mohly bezstarostně „promě-
nit“ v kytky a včelky, zatančit, zahrát a 
zazpívat a porozumět tak o malinko více 
přírodě. Na závěr odpoledne pak při pl-
nění různých úkolů měly možnost ukázat nám všem, co již dovedou.

Druhou akcí, která se (alespoň po-
dle názoru dětí) podařila, byl výlet rodičů 
s dětmi na Vranovskou přehradu. Když na-
stal „den D“, děti se již od rána nemohly 
dočkat. Po obědě jsme vyrazili autobusem 
směr Vranov.  Ačkoliv se před samotnou 
plavbou lodí všichni výletníci stačili občer-
stvit, dětem to vůbec nebránilo v loudění 
dalších dobrot přímo na lodi.  Hrstka dětí 
si způsobně vychutnávala plavbu ve spo-
lečnosti rodičů, ale drtivá většina radostně 
přebíhala mezi horní vyhlídkovou částí 
a dolním prostorem s barem. V závěsu za 

dětmi pak samozřejmě více či méně 
radostně běhali rodiče. Zkrátka, pro 
některé byl výlet náročnější než pro 
jiné. Z výsledného mumraje pak zá-
řily spokojené a rozjařené tváře dětí, 
které domů doprovázeli unavení, ale 
snad také spokojení rodiče.

Jsem nesmírně ráda, že i v dnešní 
nelehké, hektické a individualisticky 
zaměřené době si rodiče najdou čas 
na to, aby dětem ukázali, jakou ra-
dost mohou přinést činnosti sdílené 
s ostatními. V letošním školním roce 
nás čeká ještě rozloučení se školáky, 
na které (možná) přijde i kouzelník, a pak už jenom prázdniny. Krásně si je užijte!

Přiložené fotografi e jsou z  Medového dne, výletu na Vranov a vyrábění dárečků pro maminky. 
                                                                                        Jana Doválelová, ředitelka mateřské školy

Co se nám na naší škole líbí

Stalo se hezkou tradicí, že žáci ze Základní školy přispívají do Šatovského zpra-
vodaje. Tentokrát si pro čtenáře připravili práce na téma, co se nám na naší škole 
líbí. Toto téma zpracovali žáci 5. třídy.

Mně se ve škole líbí hlavně třídy. Vždycky, když přijdu do školy a vidím, jak jsou vyzdobená 
okna, zdi výkresy, nástěnky hned mám lepší náladu. Druhou věcí, která se mi na naší škole líbí, 
jsou paní učitelky. Jsou pěkné, hodné a dávají nám hezké známky na vysvědčení. Třetí věcí, která 
se mi na naší škole moc líbí, je jídelna. V jídelně nám dělají moc dobré obědy: langoše, plněné 
knedlíky, zapečené těstoviny, krupičnou kaši, také míváme moc dobré polévky a k jídlu dostáváme 
i ovoce nebo müsli tyčinky. Dál se mi líbí dětské hřiště, je moc hezké a je hned u školy. Nechodíme 
tam často, ale je kousek od mé babičky a tak tam chodíme s bratrem odpoledne. Jsou tam super 
klouzačky, houpačky a prolézačky.

Alexandr Černý
Na naší škole se mi líbí spousta věcí, ale nejraději na ní mám kamarády z naší třídy. Honzu, 

oba dva Martiny, Anetu, Janču, Katku, Verču a Jirku. I s naší paní učitelkou je legrace, je hodná 
a pořád spolu vtipkujeme. Moc se mi také líbí třídy v naší škole, nejhezčí je ta naše, která je vyzdo-
bená obrázky a máme z ní krásný výhled na skoro celý Šatov. Před školou máme zahradu, je velká 
a prostorná. Je tu také dětské hřiště se skluzavkou, houpačkou a prolézačkou. Právě teď na školní 
zahradě dozrávají móóóc dobré třešně. 

 
Tomáš Jelínek

Na naší škole se mi líbí spousta věcí, dětské hřiště za školou, tělocvična a hlavně je tu spousta 
legrace. Máme hodnou paní učitelku, vlastně všichni učitelé jsou tu hodní. Každý rok se těším na 
výlet na konci školního roku. Zábava také byla při nacvičování pásma na Den matek. Líbí se mi 
kroužky, které tu máme, nejvíc přírodovědný kroužek, kam chodím. Pozorujeme tu různé živočichy 
a rostliny pod mikroskopem a dělali jsme také zkameněliny a spoustu dalších věcí. Také byl u nás 
pán, který přivezl ptáky, které jsme si mohli z blízka prohlédnout a podržet. 

 
Jana Sošková

Na naší škole se mi líbí hodní učitelé a také máme zajímavé předměty. Líbí se mi. Když se 
školou jezdíme na výlety. Líbí se mi naše malé hřišťátko a velké gumy, také naše tělocvična. Po 
druhé hodině máme dvacetiminutovou přestávku, když je hezky, jdeme ven na hřiště, když prší, 
jsme u nás ve třídě a můžeme si třeba házet s míčem. Moc se mi líbí, když máme výtvarnou vý-
chovu, malujeme, co nám paní učitelka zadá a pak naše práce oznámkuje. Baví mě i vlastivěda, na 
kterou máme paní ředitelku. Já s kamarády a kamarádkami chodím do přírodovědného kroužku, 
kde děláme samé zajímavé věci, například jsme pozorovali mouchu a její křídla a další věci pod 
mikroskopem. Jsem ráda, že chodím do naší školy, že tu mám spoustu kamarádů.

  
Veronika Šťastná

Na naší škole se mi líbí prakticky vše, kromě špatných známek. Mám zde hodně kamarádů 
a hodných učitelů. Domácí úkoly dělám rád. Ze všech předmětů, které máme, mám nejraději tělo-
cvik. Přestože se mi v naší škole líbí, už se těším na konec školního roku a na vysvědčení.

Co se nám na naší škole líbíCo se nám na naší škole líbí
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Myslivci bilancovali
21. dubna 2012 se myslivci sešli v restauraci „U kaštanu“ ve Hnanicích na výroční členské 

schůzi, na této se ohlíží za uplynulým mysliveckým rokem a zlehka si nastíní plány do budoucna.
Členská základna: v současné době má naše MS 42 členů, což je o dva více než vloni. Je to tím, 

že nás vloni navždy opustil náš člen Evžen Kulhan - čest jeho památce a dále ze sdružení odešel 
jeden člen. Nicméně čtyři nové adepty jsme za členy přijali.

Všichni jsme o rok zestárli, roky přibývají a to všem stejně a průměrný věk činí 37 let, je to 
o 12 let méně než v loňském roce. Pro zajímavost uvádím, že nejstaršími našimi členy jsou - Karel 
Brákora a Pepík Štourač a obráceně nejmladším - Jaromír Kořínek.

Celý myslivecký rok se odvíjí od nařízeného kontrolního sčítání zvěře, které letos proběhlo 
3.března. a z tohoto se počítají plány chovu a lovu, jak zvěře spárkaté, tak i drobné, krmné dávky, 
statistický výkaz a další.

Nyní stručně k jednotlivým druhům zvěře:
- srnčí - hlavní, nejpočetnější a nejkvalitnější zvěř v naší honitbě. Něco suché statistiky - z našich 
revírů ubylo 74 kusů v Šatově a 32 kusy ve Chvalovicích, oproti loňským 99 kusům této zvěře. 
Úhyn tvořilo - 56 kusů (více než polovina). Z toho vidíte, že hlavními lovci, kromě myslivců, byli 
toulaví a pytlačící psi, dále auta, vlak nebo jiná mechanizace a dokonce i pytláci.

- černá - v letošním mysliveckém roce bylo uloveno, oproti loňským 23 kusům pouze - 4 kusy 
v Šatově a 1 kus byl sražen autem ve Chvalovicích.

Žádný jiný druh spárkaté zvěře se v honitbě trvale nevyskytuje. Loňská nebývale divná, slabá 
a vleklá zima, následně mráz, se odrazí na početních stavech drobné zvěře, proto k ní:
- zajíc - početní stavy jsou slabé, obrazně řečeno - téměř na nule, v porovnání s minulostí. Z naší 
strany - nedoceněná zvěř, stále se dobře prodává, ať již ulovená zvěřina nebo místa na honech. 
Zajíc se lovil v omezené míře. Uloveno bylo: 62 zajíců v Šatově a 56 v honitbě druhé, ovšem úhyn 
tvořil - rovných 100 kusů oproti loňským 62 kusům dohromady v obou honitbách (61 v Šatově 
a 39 ve Chvalovicích). Loven byl na několika honech, tak jak jste se domluvili s vedoucími honů 
a většinou se hlavně jednalo o společenskou událost, než o vlastní lov. Zvěřina byla rozdělena mezi 
účastníky honu, poplaceny dluhy, např. za krmení, ze traktor, za vaření nebo do tomboly myslivec-
kého plesu apod.

- bažant - situace v početních stavech již několik let stagnuje. Vhodné lokality pro bažanta mizí -  
rozorané meze, kácení křovin, fotovoltaické elektrárny, volné protizákonné pobíhání psů v honitbě, 
jízda na koních a čtyřkolkách atd., to přináší nová, moderní doba demokracie. Bažant se lovil taktéž 
na několika společných honech, uloveno bylo: 28 kohoutů v Šatově a 34 ve Chvalovicích, úhyn 11 
kohoutů a 25 slepic v Šatově a 12 kohoutů a 17 slepic ve Chvalovicích.

Něco málo k dalším druhům zvěře:
- kachny a husy - husy na tahu se téměř v době lovu nevyskytovaly a jsou pro nás taktéž bez my-
sliveckého i ekonomického významu. S kachnou je to trochu jiné, protože tato se zde v omezené 
míře  pravidelně vyskytuje.
- koroptev - v revíru se tato zvěř léta vyskytuje ve stále stejném počtu a léta se neloví, takže pří-
roda si pomůže sama. Berme tuto zvěř pouze jako doplňkovou a zcela okrajovou a buďme rádi, že 
jako taková zůstává, jako druh, v přírodě zachována pro další generace, jinak je bez mysliveckého 
významu.
škodná - opět něco suché statistiky ke škodné: uloveno bylo - 8 ks toulavých koček, 1 pytlačící pes, 

41 lišek a 21 kun - lesních či skalních. Za povšimnutí možná stojí ulovení jednoho psíka  mývalo-
vitého, který se k nám pomalu rozšiřuje od severu.

Závěrem jménem všech myslivců děkujeme všem, kteří jste se podíleli v uplynulém mysli-
veckém roce na prospěšné práci pro myslivost, všem vlastníkům půdy a všem, kteří to obecně 
s přírodou myslí dobře.

Myslivosti zdar!                                                                                                  Petr.Schmuttermeier

Karneval pro děti
Dne 25. 2. 2012 se uskutečnil karneval pro děti v kulturním domě v Šatově. Bavily se děti, 

bavili se dospělí.
Pro děti i pro dospělé bylo připraveno občerstvení. Pro děti celá řada zábavných soutěží, do 

kterých se zapojili i dospělí. Král (Martin Rajnoha) měl plány a čarodějnice (Květa  Pykalová) zase 
čáry. 

Mohli jste potkat vodníky, kočky, indiány, princezny, černokněžníky, Pata a Mata, víly a celou 
řadou dalších nádherných masek. 

Přemýšlejte, jakou masku zvolíte příště!

Vítání občánků do života
Vítám tě na svět, děťátko milé,
tátova pýcho a mámino štěstí.

Vítám tě na svět, děťátko milé,
dnes ráda bych ti dala do vínku, 
veselé s tátou prožité chvíle
a láskyplnou maminku.

Bylo nám ctí, když nás oslovili rodiče našich nejmenších ,,Šatováčků“, abychom je slavnostně 
uvítali do života.

K této velmi významné události došlo 21. 4. 2012 v obřadní síni Úřadu městyse Šatov.
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Dostavili se rodiče těchto dětí:
✷ Jakuba Stehlíka
✷ Michaely Bartákové
✷ Ivety Tomanové
✷ Jana Kozy
✷ Natálie Rajnohové
✷ Veroniky Peřinkové
✷ Lucie Klapilové
✷ Luboše Cholasty
✷ Ley Brančové
✷ Laury Repkové

Dětem, rodičům, kmotrům a všem příbuzným zapískaly na píšťalky a zahrály na varhany děti 
místní základní školy, tímto jim moc děkujeme.

Všechny vítané děti byly moc hodné, žádné z dětí nezaplakalo, některé si spíše zabrumlalo 
a pozorně všechny naslouchaly a pozorovaly dění kolem sebe.

Dětem přejeme hodně lásky a zdraví. Rodičům mnoho hezkých chvil strávených s dětmi 
a ještě více trpělivosti při jejich výchově.

Dětský den
V sobotu 2. 6. 2012 uspořádal kulturní výbor městyse a 

,,Klubík“ Dětský den. I když to  nejprve nevypadalo, přálo 
nám i počasí. 

Celý den se mohly děti bavit ve skákacím hradu, na ko-
lotoči i na trampolíně. Děti si vyzkoušely svoje schopnosti 
a dovednosti v zábavných koutcích - skákání v pytli, slalom 
na kole či koloběžce, hod na plechovky, slalom s míčem, 
házení kroužků, tref se!. 

K zpestření programu přispěli i šatovští hasiči. Děti si 
prohlédly jejich techniku a vyzkoušet si práci s hadicemi. 
Dále Dětský den navštívili motorkáři, které děti uvítaly se 
zaujetím. Dokonce se mohly i posadit na motorky.

Na závěr proběhl velký vyhlídkový závod na odstrko-
vadlech, koloběžkách, kolech, a to ve dvou etapách - pro 
mladší a starší děti. Všichni dojeli do cíle a nikomu se nic 
nestalo.

Prožili jsme pěkné odpoledne, pobavily se děti, pobavili se i dospělí. Poděkování patří hlavní-
mu sponzorovi dětského dne Hospůdce U BAKULE, Tatranu Šatov, Sboru dobrovolných hasičů 
Šatov, všem, kteří se na organizaci i průběhu akce pro děti podíleli.

Sbor dobrovolných hasičů Městyse Šatov
Zdravíme občany Městyse Šatov a děkujeme za Vaši důvěru a podporu.
Naše jednotka pracuje dle svých schopností a prostředků. Díky sponzorům můžeme dělat ně-

které naše akce, jako je masopust, stavění máje, májové hry pro děti. Většina těchto akcí se uskuteč-

nila u bunkru ,,Zahrada“. Některým lidem se tato změna 
nezamlouvá, ale u zbrojnice je velmi malý prostor.

Dne 12. 5. 2012 se konala soutěž v požárním sportu  
Byla velká škoda, že nám nepřálo počasí, proto se hry 
pro děti přesunuly na další týden, hry proběhly za po-
žární zbrojnicí. Počasí se umoudřilo a děti se pobavily 
různými soutěžemi za asistence členů SDH Šatov. 

Musíme poděkovat SDH Kunštátu za zapůjčení ská-
kacího hradu, který byl neustále v obležení dětí.

Za rok 2011 naše zásahová jednotka vyjela k 17 po-
žárům. Letos se počet výjezdů zvýšil, k 31. 5. 2012 je to 
již 27 výjezdů. Tato skutečnost je zapříčiněná suchým 
jarem a nedbalostí některých lidí. 

Koncem loňského roku se vytvořilo družstvo žen. 
V letošním roce již nastupuje pravidelně do soutěží. 
Přestože sezona teprve začíná, získala děvčata již poháry 
za 1. a 2. místo, postupují do obvodového kola v požár-
ním sportu a štafetě, tak jim popřejme mnoho sportov-
ních úspěchů a postup do okresního kola.

Víte, že ...?
ROK 2012
má tři pátky 13. - leden, duben, červenec
Budou se konat letní olympijské hry EU
zakáže defi nitivně žárovky

Dětský denDětský den

leden:
1.1. Obnovení samostatnosti České republiky
6.1. výročí narození Johanky z Arcu
31.1. 1958 start první americké družice Explorer 1

únor:
4.2. Světový den rakoviny
14.2. Den sv. Valentýna
21.2. Mezinárodní den mateřského jazyka

březen:
8.3. Mezinárodní den žen
11.3. Evropský den mozku
22.3. Den vody
23.3. Světový den meteorologie

duben:
7.4. Světový den zdraví
Den vzdělanosti
12.4. Člověk ve vesmíru
15.4. 100 let od potopení Titanicu

květen:
1.5. Svátek práce
5.5. Květnové povstání českého lidu
8.5. Den vítězství
15.5. Mezinárodní den rodiny
31.5. Světový den bez tabáku

červen:
1.6. Mezinárodní den dětí
27.6. Den památky obětí komunistického režimu

červenec:
5.7. Den slovanských věrozvěstů Cyrila a Metoděje
6.7. Den upálení Mistra Jana Husa
11.7. Světový den populace

Víte, že ...?
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Lidové pranostiky
leden:

Když začátek ledna krásně, budou na jaře bouřky časně.
Leden studený, duben zelený.

Je-li teplo v lednu, sahá bída ke dnu.
únor:

Jestli únor honí mraky, staví březen sněhuláky.
Mnoho mlh v únoru přivodí mokré léto.

V únoru, když skřivan zpívá, velká zima potom bývá.
březen:

V březnu vítr, v dubnu déšť - pak jistě úrodný rok jest.
Březen bez vody - duben bez trávy.

Kolik mlh v březnu, tolik lijavců v červenci.
duben:

Teplé deště v dubnu, teplé dny v říjnu.
Jasný měsíc v dubnu škodí květu stromů.

Dubnový sníh rodí trávu.
květen:

V máji vlhko, chladno - bude vína na dno.
Májová vlažička, naroste travička.
Májový deštíček, poroste chlebíček.

červen:
Jaký červen, takový prosinec.

Je-li červen mírný, nebude v prosinci mráz silný.
Jak červen teplem září, takový bude i měsíc září.

červenec:
Jaký červenec, takový leden.

Když červenec pěkně hřeje, o vánocích se zima zaskvěje.
Červenec - úrody blíženec.

srpen:
Když fouká v srpnu severák, bude dlouho pěkně pak.

Když je v srpnu ráno hodně rosy, mají z toho radost vosy.
Moc hub srpnových , moc vánic sněhových.

„MOUDRA“ ze života
- Všude dobře, doma manželka.

- Počítač vám ušetří spoustu práce, kterou byste bez něj vůbec neměli.  

- Když jsem byl malý, byl jsem namyšlený.
Ale teď už nemám chybu.

- Co z toho, že zítra bude lépe, když vždy, když se ráno probudím, je dnes.

- Vykouřená cigareta zkracuje život o 2 minuty, vypitá láhev rumu o 4 minuty, 
pracovní den o 8 hodin.
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